
Minnesanteckningar möte med aktiva 24 01 12 

Agenda 

- Välkomna syfte med kvällens möte  

- Kort tillbakablick -23 

- Inför -24  

- Propositioner 

- Nya delar i reglementet/uppdateringar 

- Efterkontroll syfte och genomförande.  

- Hästägare 

- Frågor 

- Sammanfattning 

 

Frågor och diskussionspunkter under kvällen: 
 

• Önskemål inkom om kvalmöjlighet innan premiären. Om vädret tillåter kommer vi 
köra kval innan premiären, preliminärt 13 april.    
 

• Fråga om delningspropp. 15 av 40 personer vill se en delningspropp under 
säsongen 2024. 
 

• Monté: Kan man inkludera yngre personer under 18 år för att växla upp i likhet 
med juniorchansen för att få fler Monté ryttare till loppen.  
 

• Fördel STO: Vid treåringslopp kan man ge ston fördel i stället för treåringslopp 
enbart för ston, detta skapar att fler kan vara med om ston inte fyller loppet.  
 

• P21, man bör inte få anmäla som förstahandsval. Vi undersöker.   
 

• Efterkontroller: diskussioner och många tankar kring detta. Oro för att hinna med 
om man har häst ut i loppet efter. I nuläget pausat av ST. 
 

• Finns det något sätt att rapportera in felaktigheter som finns på anläggningen? Ja, 
direkt på mail info@visby.travsport.se eller genom att komma in till oss på 
Sportkontoret.  
 

• Säkerheten på stallbacken behöver ses över. Vi har årligen kontroller från svensk 
travsport där vi går igenom hela anläggningen och gör åtgärdslistor som årligen 
följs upp innan säsongen drar i gång. 
 

• Alldeles för många bilar på stallbacken, här behöver vi arbeta tillsammans för att 
få ner trafiken och bilarna. Vi arbetar för en bilfri stallbacke vid tävling.  

mailto:info@visby.travsport.se


 
• När stallbacken är stängd för tävlingar får endast travhästar köras/ridas/longeras 

på stallbacksområdet. Övriga hästar får självklart ledas till och från hagen, 
transporteras till och från området samt ledas till anvisad plats för ridning.  
 

• Frågor om Anläggningsavgiften och vad den går till. Den finansierar en mindre del 
av den totala kostnaden för vägar och underhåll, banor och skötsel.  
 

• Fråga om hästägarföreningen, amatörklubben och damklubben. Vad gör dessa 
och hur är de organiserade? Möte i april för att ta detta vidare.  
 

• Provlopp: Önskan om flera boxar öppna vid provlopp. Detta är möjligt men oftast 
finns tillräckligt med boxar när vi tittar vilka som har uppstallnings-plats på 
stallbacken. När man lånat en fortkörnings-box behövs bättring i rengöring av 
boxarna av den som lånat.    
 

• Fråga om man kan ha sina fasta boxar mellan tävlingsdagar och att man tar hand 
om dem själv.  
 

• Hästägarfråga. Vad kan Visbytravet bidra med för att hjälpa aktiva med 
hästägande och få dessa till tävlingsdagar.  

 Fortsätta med stallbacksvisning på tävlingsdag. 
 Det ska vara enkelt att få fribiljetter. 
 Bjuda in företagare. 
 Använd en tränare som man kan följa med en hel tävlingsdag. 
 Leda defileringen en tävlingsdag i dubbelsulky. 
 Hamnterminalen och dela ut program.  
 Följebilen plockar upp hästägare/tränare på stallbacken för att köra till 

vinnarcirkeln, en viktig funktion.  

 

• Översyn av skyltning på stallbacken. 
• Hål i vägar behöver åtgärdas.  

 

Måldomarnämnden informerade om: 
Läs på regler om maning om vad som är tillåtet/ej tillåtet. Måldomarnämnden dömer 
efter dessa regler.  

Önskemål om möte mellan måldomarnämnd och kuskar/tränare inför säsongstart/efter 
säsong efterfrågades. Man vill mötas och gå igenom situationer, påföljder mm.   

 

   


